
P r o t o k ó ł Nr 27/17

z  posiedzenia  Komisji  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  
z 23 maja 2017 r.  

Posiedzenie komisji  odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki  
w godzinach od 1600 do  1715.

W posiedzeniu udział wzięli:

1) członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności,

2) pan Krzysztof Czarnecki Burmistrz Trzcianki, 

3) pani Grażyna Zozula Zastępca Burmistrza Trzcianki,

4) pan Witold Putyrski Kierownik Referatu GPiIK UM Trzcianki,

5) pan Krzysztof Jaworski radny Rady Miejskiej.

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

Spotkanie otworzył, witając wszystkich obecnych, i prowadził Przewodniczący 
Komisji pan Adam Prankiewicz.

Porządek  posiedzenia  radni  otrzymali  wraz  z  zaproszeniem  na  posiedzenie. 
Uwag nie  było.  Porządek obrad przyjęto  jednogłośnie.  Głosowało  7 radnych 
(nieobecny Ł. Walkowiak, spóźniony R. Szukajło). 

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zatwierdzenie protokołu nr 26/17 z 25.04.2017 r. 
4. Inwestycje sportowe – skatepark, lodowisko, plac zabaw przy TDK i inne.
5. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2016 

rok. 
6. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 
7. Sprawy różne.

- Pismo RPK.030.3.5.2017.IM z 10.05.2017 r. dot. znaków turystycznych 



drogowych E-22. 
8. Wnioski komisji.
9. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 3) Przyjęcie protokołu komisji Nr 26/17 z 25 kwietnia 2017 r.

Protokół Nr 26/17 z 25 kwietnia 2017 r. został przyjęty jednogłośnie. Głosowało 
7 radnych. 

Ad 4) Inwestycje  sportowe –  skatepark,  lodowisko,  plac  zabaw przy  TDK  
i inne.

Pan  W.  Putyrski  informując  o  realizowanych  i  planowanych  inwestycjach 
„sportowych” stwierdził, że z inwestycji sportowych, które zapisane zostały w 
budżecie na 2016 r., jak również w wieloletniej prognozie finansowej na kolejne 
lata jest budowa kompleksu boisk przy Gimnazjum Nr 2 w Trzciance i Szkole 
Podstawowej Nr 2 składający się bieżni czterotorowej, okrężnej, długości 250 m 
i bieżni prostej o dł. 150 m, czterotorowej rozbieżni do skoków w dal, boiska do 
siatkówki  i  badmintona,  rzutni  do  pchnięcia  kulą,  boiska  do  piłki  nożnej  z 
syntetycznej trawy o pow. 60x40 m, boiska do gry w koszykówkę, boiska do gry 
w  piłkę  ręczną  o  nawierzchni  z  trawy  syntetycznej,  zespołu  urządzeń 
towarzyszących  piłko  chwyty,  oświetlenie,  ławki  itp.  Inwestycja  jest  już 
realizowana.  Umowa  została  podpisana  30.12.2016  r.  na  realizację  tego 
kompleksu  na  kwotę  2.964.000  zł.  Został  złożony  do  Ministerstwa  Sportu 
wniosek  o  dofinansowanie  tej  inwestycji.  W  przypadku  pozytywnego 
rozpatrzenia liczymy na kwotę 991.920 zł. Zadanie zakończy się 31.07.2018 r. 
Kolejne  zadania  już  realizowane,  bo  ogłoszono  przetarg  na  wykonanie 
lodowiska syntetycznego przy Gimnazjum Nr 1 w Trzciance w okolicy Orlika. 
Lodowisko o powierzchni ok. 200 m2 do użytkowania przez cały rok. Otwarcie 
ofert  1  lipca  br.  Kosztorys  inwestorski  opiewa  na  kwotę  550.000  zł. 
Przygotowywany jest wniosek o dofinansowanie inwestycji w ramach LGD w 
wysokości  63%  kosztów  kwalifikowanych.  Opracowano  dokumentację 
związaną  z  budową skateparku  oraz  remontem Orlika,  a  właściwie  zaplecza 
sanitarno-szatniowego. Skatepark zlokalizowany byłby przy Gimnazjum Nr 1. 
Kosztorys  inwestorki  skateparku  wynosi  przeszło  450.000  zł  i  nie  ma  tych 
środków w budżecie 2017 r. Koszt remontu zaplecza prawie 120.000 zł. 
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Burmistrz K. Czarnecki uzupełnił, że przy okazji składania wniosku do LGD na 
dofinansowanie  budowy lodowiska  syntetycznego będą  złożone trzy  wnioski 
dotyczące  budowy placów zabaw z  elementami  siłowni  zewnętrznych,  które 
powstałyby przy Szkołach Podstawowych w Białej, Łomnicy i Przyłękach. W 
tej  chwili  na Przyłeki  jest  wydatkowana kwota 50.000 zł  na budowę boiska. 
Powstanie nowy plac zabaw przy Gimnazjum Nr 1, co jest związane z reformą 
oświatową  i  przekształceniem  tej  szkoły  w  Szkołę  Podstawową  Nr  1.  
W ostatnim czasie wyremontowano nawierzchnie i wymieniono obrzeża boiska 
na OSiR. W tym roku planowany jest remont dachu budynku siłowni. 

Radny K. Jaworski zwróci się z pytaniem o rozwiązania komunikacyjne Orlika. 

Pan W. Putyrski  wyjaśnił,  że  lodowisko jest  z  przedniej  części,  więc będzie 
wspólny chodnik do Orlika i początku lodowiska, a do skateparku trzeba będzie 
wyjść z Orlika. Projekt przyszłej bieżni zmieści się i nie zablokuje to tej budowy 
w przyszłości. Na boisko będzie przejście przez bieżnię. 

Radny R. Szukajło zwrócił się z pytaniem, czy na terenie miasta nie udałoby się 
podobnej siłowni zewnętrznej ustawić jak w parku 1 Maja. 

Burmistrz K. Czarnecki odpowiedział, że jest to możliwe przy zagospodarowa-
niu „dolinki miłości”. 

Ad 5) Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 
2016 rok. 

Przewodniczący  Komisji  stwierdził,  że  radni  otrzymali  sprawozdanie  
z wykonania budżetu gminy za 2016 r. oraz sprawozdania finansowe. Otrzymali 
również opinię RIO w Poznaniu, która jest opinią pozytywną.

Radni nie mieli  uwag. Komisja wyraziła opinie pozytywną do sprawozdania  
w głosowaniu jednogłośnym, głosowało 8 radnych. 

Ad 6) Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 
Trzcianka na lata 2017- 2032.
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Burmistrz  Trzcianki  wyjaśnił,  że  zmiana  dotyczy  jedynie  wprowadzenia 
środków na opracowywanie planów miejscowych oraz środków na rozbudowę 
cmentarza komunalnego w kwocie 300.000 zł, które muszą pojawić się w WPF. 

Radni  nie  mieli  uwag.  Komisja  zaopiniowała  projekt  uchwały  pozytywnie 
jednogłośnie. Głosowało 8 radnych. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.   

Burmistrz Trzcianki wyjaśnił, że są to niewielkie zmiany miedzy rozdziałami  
i paragrafami, wprowadzenie środków z tyt. odszkodowania za samochód OSP 
i wydatku na ten cel. Nie ma nowych zadań, czy przesunięć miedzy działami. 

Radni  nie  mieli  uwag.  Komisja  zaopiniowała  projekt  uchwały  pozytywnie 
jednogłośnie. Głosowało 8 radnych. 

3. Projekt  uchwały  w sprawie udzielenia  dotacji  z  budżetu gminy  Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa na wykonanie 
projektu remontu kościoła w Siedlisku.  

Burmistrz Trzcianki wyjaśnił, że jest to uruchomienie środków zaplanowanych 
w rezerwie budżetowej, zgodnie z wnioskiem Parafii. 

Radni  nie  mieli  uwag.  Komisja  zaopiniowała  projekt  uchwały  pozytywnie 
jednogłośnie. Głosowało 8 radnych. 

4. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
i ustalenia ich przebiegu. 

Radni  nie  mieli  uwag.  Komisja  zaopiniowała  projekt  uchwały  pozytywnie 
jednogłośnie. Głosowało 8 radnych. 

5. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego na terenie gminy Trzcianka. 

Burmistrz K. Czarnecki wyjaśnił, że dotyczy to przystanku przy drodze 180, aby 
zgodnie z przepisami autobus linii komunikacji mógł się zatrzymać i związane 
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z programem zrównoważonego transportu komunikacji osobowej. 

Radni  nie  mieli  uwag.  Komisja  zaopiniowała  projekt  uchwały  pozytywnie 
jednogłośnie. Głosowało 8 radnych. 

6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Trzcianka  na  terenie  działki  
o nr ew.: 2193/2. 

Pan  W.  Putyrski  wyjaśnił,  że  jest  to  niewielka  działka  położona  w  pobliżu 
oczyszczalni ścieków. Przez tę działkę przebiega sieć gazowa i w opracowanym 
planie jest wydzielony pas szerokości 100 m zarezerwowany pod budowę takiej 
sieci gazowej. Jest to pas wyłączony spod zabudowy, a inwestor zainteresowany 
jest  budową  farmy  fotowoltaicznej  i  w  związku  z  tym  jest  niezbędne 
opracowanie planu, aby nie ograniczać możliwości zagospodarowania działki. 
Nowe  obowiązujące  przepisy  przewidują  mniejszej  szerokości  pas  przy 
gazociągu.  

Radni  nie  mieli  uwag.  Komisja  zaopiniowała  projekt  uchwały  pozytywnie 
jednogłośnie. Głosowało 8 radnych. 

7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Trzcianka na obszarze wsi Stobno.

Pan W. Putyrski wyjaśnił, że plan był opracowywany przez długi okres czasu. 
Przeszedł  całą  procedurę  związaną  z  opracowywaniem  i  dwukrotnie  był 
wykładany do publicznego wglądu. Po pierwszym wyłożeniu zgłoszono uwagi, 
które wymusiły ponowienie części procedury. Końcowy plan obejmujący obszar 
całej wsi Stobno i prawie 557 ha. Dziesięć uwag nie zostało przez Burmistrza 
uwzględnionych.  Jest  to  uzasadnione  w  załączniku  do  projektu  uchwały. 
Podjęcie  uchwały  uporządkuje  sposób  zagospodarowania  tej  miejscowości  
i ułatwi procedurę, gdyż nie będą konieczne decyzje o warunkach zabudowy. 

Radni nie mieli uwag. Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 
jednogłośnie. Głosowało 8 radnych. 

Ad 7) Sprawy różne.

Pismo RPK.030.3.5.2017.IM z 10.05.2017 r. dot. znaków turystycznych 
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drogowych E-22. Radni otrzymali ww. pismo, jak w załączniku do protokołu. 
Komisja zaproponowała miejsca, które mogłyby być umieszczone na znaku 
turystycznym E 22c:

- Kościół pw. św. Jana Chrzciciela, 
- Park Ryb Słodkowodnych,
- tereny rekreacyjne (jezioro, ścieżki, rowerek, kajak).

Komisja wnioskuje o ustawienie znaków przy wjeździe do Trzcianki „miasto 
monitorowane”. 

Komisja wnioskuje o umieszczenie oznakowania przy wejściach na plac zabaw 
przy ul. Broniewskiego-Mickiewicza, że obowiązuje zakaz wprowadzania psów. 

Na wniosek radnego W. Natkańca komisja ustaliła, że na jednym z posiedzeń 
Komisji  zajmą  się  zasadami  udostępniania  i  odpłatności  czynszowych  za 
korzystanie z boisk sportowych. 

Ad 8) Wnioski komisji.

Ad 9) Zamknięcie posiedzenia.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad,  Przewodniczący  Komisji 
podziękował wszystkim za aktywny udział i zamknął posiedzenie komisji. 

      Protokolant Przewodniczący Komisji 

Marzena Domagała        Adam Prankiewicz
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